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OR.Oz.0022.26.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  165/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 czerwca 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Wniosek firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku,  

działającej w imieniu Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o wydanie opinii na realizację 

inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160248C w miejscowości Otłoczyn 

i Białe Błota” – zajęcie stanowiska. 

5.2. Wnioski i opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.3. Pismo Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia kwoty dotacji dla liceum – zajęcie 

stanowiska. 

5.4. Pismo Gminy Waganiec w sprawie nieodpłatnego przekazania 10 kłód drzew gatunku 

lipa, pozyskanych z wycinki przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji przebudowy 

drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na cele związane  

z rozwojem kultury i sztuki – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wydanie 

oświadczenia o prawie dysponowania nieruchomością położoną przy ulicy Sikorskiego 3  

w Aleksandrowie Kujawskim działka nr 90/3 i 90/8 mapa 28 w Aleksandrowie Kujawskim 

w celu realizacji budowy zewnętrznej i wewnętrznej instalacji gazowej oraz robót 

towarzyszących.  

5.6. Pismo Proboszcza Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku  

w sprawie zmiany terminu wykorzystania dotacji celowej na prace konserwatorskie – 

projekt aneksu do umowy z dnia 6 kwietnia 2021 r. zawartej z Parafią Rzymsko – 

Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku o udzielenie dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków tj. „Zakrystia i korytarz – remont wnętrza”. 

5.7. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

zorganizowania spotkania z wójtami i burmistrzami z terenu Powiatu Aleksandrowskiego  

z udziałem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim w zakresie organizacji pomocy psychologiczno – pedagogicznej w szkołach  

i przedszkolach – zajęcie stanowiska. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

5.9. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

zorganizowania VII Wiosennego Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar Starosty 

Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 
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5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej 6 października 2016 r. z Fundacją im. Brata Alberta  

z siedzibą w Radwanowicach o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

„Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie”. 

5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na „Przebudowę kotłowni olejowej  

na gazową. Instalacja gazowa wraz z odcinkiem po działce i instalacje technologiczne 

kotłowni gazowej Q=622kW, w przyziemiu budynku przy ulicy Przedmiejskiej  

w miejscowości Raciążek.” – zajęcie stanowiska. 

5.14. Żądanie  wyjaśnienia nieprawidłowości przy wydawaniu pozwolenia na budowę 

(przebudowę) drogi gminnej w miejscowości Kuczkowo, Zakrzewo (działki nr 99, 38/3, 

36/1, 170/2, 29/3), gmina Zakrzewo, obręb Kuczkowo – zajęcie stanowiska. 

5.15. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania środków finansowych  

w wysokości 299.880,00 zł celem wniesienia przez Powiat Aleksandrowski dopłaty  

na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 163/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 maja 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 163/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 27 maja 2021 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 164/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 1 czerwca 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 164/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 1 czerwca 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej 6 października 2016 r. z Fundacją im. Brata Alberta  

z siedzibą w Radwanowicach o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: 

„Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy w Nieszawie”. 

5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na „Przebudowę kotłowni olejowej  

na gazową. Instalacja gazowa wraz z odcinkiem po działce i instalacje technologiczne 

kotłowni gazowej Q=622kW, w przyziemiu budynku przy ulicy Przedmiejskiej  

w miejscowości Raciążek.” – zajęcie stanowiska. 

5.14. Żądanie  wyjaśnienia nieprawidłowości przy wydawaniu pozwolenia na budowę 

(przebudowę) drogi gminnej w miejscowości Kuczkowo, Zakrzewo (działki nr 99, 38/3, 

36/1, 170/2, 29/3), gmina Zakrzewo, obręb Kuczkowo – zajęcie stanowiska. 

5.15. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania środków finansowych  

w wysokości 299.880,00 zł celem wniesienia przez Powiat Aleksandrowski dopłaty  

na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są jeszcze wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Wniosek firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku,  

działającej w imieniu Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o wydanie opinii  

na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160248C  

w miejscowości Otłoczyn i Białe Błota” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Wniosek firmy Usługi Drogowe 

Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku,  działającej w imieniu Wójta Gminy 

Aleksandrów Kujawski o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa 

drogi gminnej nr 160248C w miejscowości Otłoczyn i Białe Błota”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować i nie wnosić 

uwag do realizacji inwestycji drogowej pod nazwą pn. „Rozbudowa drogi gminnej  

nr 160248C w miejscowości Otłoczyn i Białe Błota” 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą  

we Włocławku,  działającej w imieniu Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski, pozytywnie 

zaopiniował i nie wniósł uwag do realizacji inwestycji drogowej pod nazwą pn. „Rozbudowa 

drogi gminnej nr 160248C w miejscowości Otłoczyn i Białe Błota” 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 31 maja 2021 r. znak: 

AB.6749.17.2021 wraz z wnioskiem firmy Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą 

we Włocławku,  działającej w imieniu Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia 19 maja 

2021 r. o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej  

nr 160248C w miejscowości Otłoczyn i Białe Błota”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Wnioski i opinie komisji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Wnioski i opinie komisji Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 
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Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 14 maja 2021 r. wniosła do Zarządu Powiatu  

o udzielenie informacji na temat zadłużenia pana M.L. w stosunku do powiatu. 

Radca prawny przygotował informację w sprawie zadłużenia pana M.L., którą członkowie 

Zarządu Powiatu otrzymali. W związku z tym proponuję przekazać Komisji informację 

sporządzoną przez Radcę prawnego w sprawie zadłużenia M.L. wobec Starostwa 

Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 maja 2021 r.  dot. zadłużenia wobec powiatu i postanowił 

przekazać Komisji informację sporządzoną przez Radcę prawnego w sprawie zadłużenia M.L. 

wobec Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – drugi wniosek, Komisja wnosi o priorytetowe położenie warstwy 

ścieralnej na drodze powiatowej Turzno – Brzeźno w ramach planu finansowego Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim lub zabezpieczenie środków w budżecie 

powiatu na ten cel w roku bieżącym. Na dzień dzisiejszy zadanie nie może być zrealizowane 

z uwagi na brak środków finansowych, które można by na nie przeznaczyć. Niemniej, 

proponuję uznać zadanie wskazane przez Komisję jako priorytetowe do realizacji w 2021 r. 

jeżeli pozwolą na to możliwości finansowe powiatu. Wniosek taki składały również inne 

komisje Rady Powiatu. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, będzie czynił 

starania pozyskania środków finansowych na ten cel.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 14 maja 2021 r. o położenie warstwy ścieralnej na drodze 

powiatowej Turzno – Brzeźno i zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu na 

ten cel w roku bieżącym. Na dzień dzisiejszy zadanie nie może być zrealizowane z uwagi na 

brak środków finansowych, które można by na nie przeznaczyć. Zarząd Powiatu, uznał 

zadanie wskazane przez Komisję jako priorytetowe do realizacji w 2021 r. jeżeli pozwolą na 

to możliwości finansowe powiatu. Zarząd Powiatu, będzie czynił starania pozyskania środków 

finansowych na ten cel. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska  – Komisja Polityki Społecznej  na posiedzeniu w dniu 26 maja 2021 r. 

zapoznała się z sytuacją Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim i wniosła do Zarządu Powiatu o ponowne przeanalizowanie 

możliwości oraz o określenie wysokości dofinansowania do bieżącego funkcjonowania 

liceum po wpłynięciu pisma określającego brakującą kwotę dotacji. Wpłynęło do Zarządu 

Powiatu pismo Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim, które będzie rozpatrywane w punkcie 5.3. dzisiejszego 

posiedzenia. Komisja zapoznała się z informacją z działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. za rok 2020, ze sprawozdaniem z działalności Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie za 2020 rok i informacją o działaniach promocyjnych, 

imprezach kulturalnych i sportowo – turystycznych w powiecie. Ponadto, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu wniesione przez Zarząd Powiatu 

pod obrady XXIII sesji Rady Powiatu, należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 26 maja 2021 r. o ponowne przeanalizowanie wysokości dotacji dla Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 maja 2021 r. o ponowne przeanalizowanie wysokości dotacji dla 

Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Finansowo – Budżetowa na posiedzeniu w dniu 31 maja 

2021 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu wniesione przez Zarząd 

Powiatu pod obrady XXIII sesji Rady Powiatu, należące do jej właściwości. Komisja 

zapoznała się z informacją na temat bieżącej działalności Powiatowego Szpitala  

w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. Komisja rozpatrując wniosek Firmy SIME Polska  

Sp. z o.o. postanowiła uwzględnić go w części i zaproponowała obniżenie stawki opłaty 

rocznej za 1m2 powierzchni pasa drogowego dróg powiatowych w odniesieniu do obiektów  

i urządzeń sieci średniociśnieniowych związanych z przesyłem gazu ziemnego 

umieszczonych w pasie drogi z 50 zł na 25 zł w terenie niezabudowanym i przekazała swoje 

stanowisko Przewodniczącemu Rady Powiatu. Ponadto, Komisja zwróciła się do Zarządu 

Powiatu, żeby Zarząd Dróg Powiatowych egzekwował od podmiotów zajmujących pas drogi 

przywrócenie stanu technicznego drogi do poprzedniego stanu sprzed rozpoczęcia inwestycji. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami i wnioskiem Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 maja 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami i wnioskiem Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 maja 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu 

w dniu 7 czerwca 2021 r. zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim za rok 2020 i pozytywnie zaopiniowała projekty 

uchwał Rady Powiatu wniesione przez Zarząd Powiatu pod obrady XXIII sesji Rady Powiatu, 

należące do jej właściwości. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 7 czerwca 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 7 czerwca 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 7 czerwca 2021 r. 

dokonała kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między XXII a XXIII sesją Rady 

Powiatu i nie wniosła uwag. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 7 czerwca 

2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 7 czerwca 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 8 czerwca 2021r. 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu wniesione przez Zarząd Powiatu 

pod obrady XXIII sesji Rady Powiatu, należące do jej właściwości. Czy są pytania, uwagi, 

wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami 

Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 czerwca 2021 r. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 8 czerwca 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – Komisja Finansowo – Budżetowa na posiedzeniu w dniu 8 czerwca 

2021 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwał Rady Powiatu wniesiony przez Zarząd 

Powiatu pod obrady XXIII sesji Rady Powiatu, należący do jej właściwości.  

Komisja informuje, że projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę nr X/156/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 23 stycznia 2020 roku w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na cele niezwiązane z 

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg, który był opracowany zgodnie  

z wnioskiem Komisji z 31 maja, nie uzyskał poparcia Komisji i nie został skierowany pod 

obrady Rady Powiatu.   

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

z dnia 8 czerwca 2021 r. Do tego tematu będziemy musieli wrócić za jakiś czas. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 8 czerwca 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 14 maja 2021 r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

Wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

26 maja 2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie i wnioski Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

31 maja 2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 7 czerwca 2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 7 czerwca 2021 r., 

stanowi załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 czerwca  

2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 8 czerwca 

2021 r., stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad 5.3. Pismo Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia kwoty dotacji dla liceum – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

zwiększenia kwoty dotacji dla liceum. 

Na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu ksiądz Dyrektor Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim został 

poproszony o określenie brakującej kwoty do funkcjonowania szkoły.  

W marcu br. Zarząd Powiatu ustalił kwotę dotacji dla tej szkoły w wysokości przysługującej 

szkole wyliczonej według wskaźników. Kwota ta została ustalona w wysokości 720,16 zł 

miesięcznie na ucznia. Ponieważ przez pierwsze trzy miesiące szkoła otrzymywała wyższą 

kwotę dotacji w wysokości jak w roku poprzednim, musieliśmy dokonać przeliczenia  

i na kolejne dziewięć miesięcy roku płacimy różnicę pomiędzy wysokością dotacji  

wg zaktualizowanej kwoty a sumą części dotacji przekazanych od stycznia do marca tj.  

w wysokości 682,44 zł.  

Ksiądz Dyrektor napisał, że od kwietnia br. wpływa dotacja w kwocie 204.598,40 zł, a średni 

miesięczny koszt utrzymania szkoły szacuje na poziomie 256.500 zł.   Różnica wynosi 

51.901,60 zł. Ksiądz Dyrektor wnosi o podniesienie kwoty dotacji z poziomu 682,44 zł 

miesięcznie na ucznia do poziomu 785 zł, w comiesięcznych ratach do 31 marca 2022r., czyli 

do momentu ustalenia nowej kwoty dotacji lub przekazania jednorazowej kwoty dotacji  

w wysokości 370.000 zł z możliwością jej wydatkowania do 31 marca 2022 r.  My działamy 

w ramach budżetu. Dotacja udzielana jest na rok i powinna być wykorzystana najpóźniej  

do końca roku budżetowego.   

 

Pan Adam Potaczek – dotacja musi być wykorzystana w roku kalendarzowym,  

czy szkolnym? 

 

Pani Lidia Tokarska – kalendarzowym. 

 

Pani Paulina Smykowska – w roku budżetowym. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję, żeby ksiądz Dyrektor przedstawił nam faktyczne wydatki 

szkoły z lutego i maja 2021 r., które poniesione zostały z dotacji. Chcemy znać wydatki,  

na które dotacja została przeznaczona. 

 

Pani Paulina Smykowska – uważam, że należy poprosić o średni koszt utrzymania szkoły  

w danym miesiącu. Ksiądz Dyrektor pisze, że wpływa dotacja 204.598,40 zł, a wydaje 

256.500 zł. Chce od powiatu uzyskać różnicę czyli 51.901,60 zł. Moim zdaniem powinniśmy 

poprosić o przedstawienie, jak te wydatki ogólne szkoły się kształtują i czy faktycznie  

w każdym miesiącu jest  różnica tych 51.901,60 zł. 
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Pani Lidia Tokarska – pytanie czy nas interesują wszystkie wydatki szkoły, czy wydatki, 

które realizowane są z dotacji. 

 

Pani Paulina Smykowska – ksiądz Dyrektor pisze o wszystkich wydatkach szkoły, 

przedstawia koszt utrzymania ucznia tej szkoły. Koszt średni miesięczny utrzymania szkoły 

wynosi 256.500 zł. Z tego pisma wynika, że jeżeli dotacja wpływa 204.598,40 zł to brakuje 

51.901,60 zł. Z tego wynika, że ksiądz Dyrektor chce, żeby powiat pokrył cały koszt 

utrzymania szkoły. Dlatego powinniśmy poprosić o przedstawienie całego kosztu szkoły. 

 

Pani Lidia Tokarska – może zwróćmy się o przedstawienie zestawienia wydatków, które 

składają się na koszt utrzymania szkoły. 

 

Pani Paulina Smykowska – poprosimy o przedstawienie kalkulacji co zawiera ten koszt 

256.500 zł miesięcznie, co się na to składa. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – ksiądz Dyrektor powinien przedstawić co składa się na kwotę 

256.500 zł w rozbiciu szczegółowym, ile wynoszą wynagrodzenia, ile wydatki bieżące  

z dokumentami potwierdzającymi wydatkowane środki.  

 

Pani Paulina Smykowska – powinniśmy otrzymać pełne zestawienie wydatków za dany 

miesiąc. Skoro Rada Powiatu ma się pochylić nad tym czy te pieniądze dołożyć czy nie to 

musi mieć świadomość tego na co te środki dokłada. Jeżeli faktycznie jest tak, że brakuje na 

wynagrodzenia to musimy wiedzieć ile brakuje na wynagrodzenia. To był główny problem 

podnoszony podczas posiedzenia Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – naszym celem jest zgromadzenie rzetelnej informacji dającej 

podstawę do rozpatrzenia wniosku księdza Dyrektora i ewentualnego zwiększenia dotacji.  

 

Pani Paulina Smykowska – żeby Rada Powiatu mogła podjąć decyzję o wyrażeniu zgody  

na zwiększenie dotacji to musi wiedzieć z jakiego tytułu zwiększa. 

 

Pani Lidia Tokarska – zwracam uwagę, że jesteśmy jedynie od dofinansowania prowadzenia 

szkoły przez Towarzystwo Salezjańskie, dotujemy tę szkołę. Szkoła nie jest prowadzona 

przez Powiat Aleksandrowski, nie my jesteśmy podmiotem tworzącym szkołę. Powiat 

dokłada część środków do funkcjonowania tej szkoły. Z żadnych przepisów to nie wynika, że 

my mamy obowiązek w całości pokryć koszty funkcjonowania tej szkoły. W przypadku braku 

środków, podmiot prowadzący zwraca się do podmiotu tworzącego szkołę o środki 

finansowe, w tym przypadku podmiotem tworzącym jest Towarzystwo Salezjańskie 

Inspektoria w Pile.    

 

Pan Adam Potaczek – jakie ma zdanie na ten temat pani Małgorzata Wdowczyk, jest 

praktykiem w tej dziedzinie. 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – należy zwrócić się o podanie jaki procent brakujących 

środków otrzymuje szkoła od organu prowadzącego.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy w ogóle otrzymuje? 

 

Pani Paulina Smykowska – wynika z tego, że otrzymuje, skoro brakuje 51.901,60 zł 

miesięcznie, a szkoła funkcjonuje. 

 

Pani Lidia Tokarska – dopóki nie zobaczymy dokumentów to nic na ten temat nie wiemy. 

 

Pani Paulina Smykowska – musimy mieć zestawienie wydatków. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – z zaznaczeniem jakie wydatki pokrywane są ze środków dotacji, a 

jakie z innych środków. 

 

Pani Paulina Smykowska – proponuję, żeby zwrócić się o zestawienie wydatków za pięć 

miesięcy od stycznia do maja br. W styczniu była przekazana wyższa dotacja, pytanie jak 

została wydatkowana. 

  

Pani Lidia Tokarska - czy są jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się 

z wnioskiem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia kwoty dotacji dla liceum, proponuję 

wystąpić do Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim o przedłożenie pełnego zestawienia wydatków ponoszonych  

na działalność szkoły za okres od stycznia do maja 2021 r. w rozbiciu miesięcznym  

ze wskazaniem źródeł pokrycia (dotacja, środki finansowe organu prowadzącego, inne źródła) 

oraz dokumentami potwierdzającymi wydatki, celem zajęcia stanowiska co do zasadności 

wniosku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia kwoty 

dotacji dla liceum. Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim  

o przedłożenie pełnego zestawienia wydatków ponoszonych na działalność szkoły za okres od 

stycznia do maja 2021 r. w rozbiciu miesięcznym ze wskazaniem źródeł pokrycia (dotacja, 

środki finansowe organu prowadzącego, inne źródła) oraz dokumentami potwierdzającymi 

wydatki, celem zajęcia stanowiska co do zasadności wniosku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

7 czerwca 2021 r. znak: PS.3032.6.2021 wraz z pismem Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

31 maja 2021 r.  w sprawie zwiększenia kwoty dotacji dla liceum, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Gminy Waganiec w sprawie nieodpłatnego przekazania 10 kłód drzew 

gatunku lipa, pozyskanych z wycinki przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji 

przebudowy drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na 

cele związane z rozwojem kultury i sztuki – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Gminy Waganiec w sprawie 

nieodpłatnego przekazania 10 kłód drzew gatunku lipa, pozyskanych z wycinki 

przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji przebudowy drogi powiatowej nr 2603C 

Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na cele związane z rozwojem kultury i sztuki. 

Gmina Waganiec zwróciła się z prośbą o przekazanie 10 kłód drzew gatunku lipa, 

pozyskanych z wycinki przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji przebudowy drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na cele związane z rozwojem 

kultury i sztuki. Czy członkowie Zarządu Powiatu są za wyrażeniem zgody? 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za wyrażeniem zgody na nieodpłatne przekazanie drewna 

Gminie Waganiec. 

 

Pani Paulina Smykowska – uchwała nr 238/2017 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia ceny sprzedaży drewna pozyskanego z wycinki 

drzew rosnących przy drogach powiatowych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego nie daje 

możliwości przekazywania nieodpłatnie drewna na rzecz gminy. W związku z tym, jeżeli jest 

taka wola Zarządu Powiatu proponuje podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę nr 238/2017  

i zmienić brzmienie §5, który obecnie brzmi: „Drewno opałowe, o którym mowa w §1 może 

być przekazane nieodpłatnie za zgodą Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego, jednostkom 

organizacyjnym powiatu”. Proponuję zmianę treści §5 na „Drewno, o którym mowa w §1 

może być przekazane nieodpłatnie za zgodą Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego”.  

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę nr 238/2017 Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia ceny sprzedaży 

drewna pozyskanego z wycinki drzew rosnących przy drogach powiatowych na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego i wprowadzić nowe brzmienie §5 „Drewno, o którym mowa w §1 

może być przekazane nieodpłatnie za zgodą Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr 238/2017 Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 22 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia ceny sprzedaży drewna 

pozyskanego z wycinki drzew rosnących przy drogach powiatowych na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego i wprowadził nowe brzmienie §5 „Drewno, o którym mowa w §1 może być 

przekazane nieodpłatnie za zgodą Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Gminy Waganiec  

i wyrazić zgodę na nieodpłatne przekazanie 10 kłód drzew gatunku lipa, pozyskanych  

z wycinki przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji przebudowy drogi powiatowej  

nr 2603C Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na cele związane z rozwojem kultury  

i sztuki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Gminy Waganiec i wyraził zgodę  

na nieodpłatne przekazanie 10 kłód drzew gatunku lipa, pozyskanych z wycinki 

przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji przebudowy drogi powiatowej nr 2603C 

Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na cele związane z rozwojem kultury i sztuki. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 czerwca 

2021 r. znak: DUDiM.071.17.2021 wraz z pismem Gminy Waganiec z dnia 26 maja 2021 r.  

w sprawie nieodpłatnego przekazania 10 kłód drzew gatunku lipa, pozyskanych z wycinki 

przeprowadzonej w ramach realizacji inwestycji przebudowy drogi powiatowej nr 2603C 

Ciechocinek - Siutkowo na rzecz gminy na cele związane z rozwojem kultury i sztuki, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o wydanie 

oświadczenia o prawie dysponowania nieruchomością położoną przy ulicy 

Sikorskiego 3 w Aleksandrowie Kujawskim działka nr 90/3 i 90/8 mapa 28  

w Aleksandrowie Kujawskim w celu realizacji budowy zewnętrznej i wewnętrznej 

instalacji gazowej oraz robót towarzyszących.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 

 w Aleksandrowie Kujawskim o wydanie oświadczenia o prawie dysponowania 

nieruchomością położoną przy ulicy Sikorskiego 3 w Aleksandrowie Kujawskim działka  

nr 90/3 i 90/8 mapa 28 w Aleksandrowie Kujawskim w celu realizacji budowy zewnętrznej  

i wewnętrznej instalacji gazowej oraz robót towarzyszących.  
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na budowę zewnętrznej 

i wewnętrznej instalacji gazowej oraz robót towarzyszących na działkach nr 90/3 i 90/8 mapa 

28 położonych przy ulicy Sikorskiego 3 w Aleksandrowie Kujawskim, znajdujących się  

w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 2.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim, 

wyraził zgodę na budowę zewnętrznej i wewnętrznej instalacji gazowej oraz robót 

towarzyszących na działkach nr 90/3 i 90/8 mapa 28 położonych przy ulicy Sikorskiego 3  

w Aleksandrowie Kujawskim, znajdujących się w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Nr 2.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 8 czerwca 

2021 r. znak: GN.Gg.680.32.2021 warz z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 czerwca 2021 r. o wydanie oświadczenia o prawie 

dysponowania nieruchomością położoną przy ulicy Sikorskiego 3 w Aleksandrowie 

Kujawskim działka nr 90/3 i 90/8 mapa 28 w Aleksandrowie Kujawskim w celu realizacji 

budowy zewnętrznej i wewnętrznej instalacji gazowej oraz robót towarzyszących, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Proboszcza Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego Krzyża  

w Łowiczku w sprawie zmiany terminu wykorzystania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie – projekt aneksu do umowy z dnia 6 kwietnia 2021 r. zawartej  

z Parafią Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku o udzielenie 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. „Zakrystia i korytarz – remont wnętrza”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Proboszcza Parafii Rzymsko – 

Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku w sprawie zmiany terminu wykorzystania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie – projekt aneksu do umowy z dnia 6 kwietnia  

2021 r. zawartej z Parafią Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku  

o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. „Zakrystia i korytarz – remont wnętrza”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Proboszcza Parafii Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku o zmianę 

terminu wykorzystania dotacji celowej na prace konserwatorskie z 31 maja 2021 r.  

na 30 czerwca 2021 r. w związku z przedłużeniem prac remontowych i zawrzeć aneks do 

umowy z dnia 6 kwietnia 2021 r. zawartej z Parafią Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego 

Krzyża w Łowiczku o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. „Zakrystia i korytarz – 

remont wnętrza”. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  pozytywnie rozpatrzył wniosek Proboszcza Parafii Rzymsko – Katolickiej 

pw. Świętego Krzyża w Łowiczku o zmianę terminu wykorzystania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie z 31 maja 2021 r. na 30 czerwca 2021 r. i postanowił zawrzeć aneks  

do umowy z dnia 6 kwietnia 2021 r. zawartej z Parafią Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego 

Krzyża w Łowiczku o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. „Zakrystia i korytarz – 

remont wnętrza”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

8 czerwca 2021 r. znak: PS.4123.3.2021 wraz z pismem Proboszcza Parafii Rzymsko – 

Katolickiej pw. Świętego Krzyża w Łowiczku z dnia 30 maja 2021 r. w sprawie zmiany 

terminu wykorzystania dotacji celowej na prace konserwatorskie i projektem aneksu do 

umowy z dnia 6 kwietnia 2021 r. zawartej z Parafią Rzymsko – Katolickiej pw. Świętego 

Krzyża w Łowiczku o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. „Zakrystia i korytarz – 

remont wnętrza”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie zorganizowania spotkania z wójtami i burmistrzami z terenu Powiatu 

Aleksandrowskiego z udziałem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie organizacji pomocy psychologiczno – 

pedagogicznej w szkołach i przedszkolach – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie zorganizowania spotkania z wójtami  

i burmistrzami z terenu Powiatu Aleksandrowskiego z udziałem Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie organizacji 

pomocy psychologiczno – pedagogicznej w szkołach i przedszkolach. 

Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu w dniu 2 marca 2021 r. 

zwróciła się do Zarządu Powiatu o przeprowadzenie rozmów z wójtami i burmistrzami  

z terenu powiatu w zakresie organizacji pomocy psychologiczno – pedagogicznej w szkołach 

i przedszkolach z udziałem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim, po zakończeniu okresu pandemii. W związku z tym, proponuję 

zorganizować spotkanie z wójtami i burmistrzami z terenu Powiatu Aleksandrowskiego  

z udziałem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim 

w zakresie organizacji pomocy psychologiczno – pedagogicznej w szkołach i przedszkolach 

w dniu 24 czerwca 2021 r. o godzinie 14:00. Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 2 marca 2021 r. postanowił zorganizować spotkanie z wójtami i burmistrzami z terenu 

Powiatu Aleksandrowskiego z udziałem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie organizacji pomocy psychologiczno – pedagogicznej 

w szkołach i przedszkolach w dniu 24 czerwca 2021 r. o godzinie 14:00. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

9 czerwca 2021 r. znak: PS.4354.1.2021 w sprawie zorganizowania spotkania z wójtami  

i burmistrzami z terenu Powiatu Aleksandrowskiego z udziałem Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie organizacji 

pomocy psychologiczno – pedagogicznej w szkołach i przedszkolach, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Placówki Socjalizacyjnej  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Paulina Smykowska – zmiana regulaminu organizacyjnego wynika: z dostosowania 

tego dokumentu do nowych przepisów m.in. zmiana liczby miejsc dla wychowanków na 14, 

w dotychczasowym dokumencie określone jest na 30, ze zmiany siedziby placówki na ulicę 

Wyspiańskiego 9H w Aleksandrowie Kujawskim, natomiast adres do korespondencji będzie 

ul. Wyspiańskiego 4, gdzie mieścić się będą biura, ze zmiany schematu organizacyjnego  

i zmniejszenia liczby etatów z 23 na 18. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą 

obowiązującą od 1 sierpnia 2021 r.  

W związku ze zmianą siedziby placówki Starosta Aleksandrowski musi złożyć stosowny 

wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, do którego dołączony zostanie statut 

placówki i regulamin organizacyjny. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Placówki Socjalizacyjnej  

w Aleksandrowie Kujawskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 9 czerwca 2021 r. znak: SK.0122.2.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Placówki 

Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu  

w sprawie zorganizowania VII Wiosennego Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar 

Starosty Aleksandrowskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie zorganizowania VII Wiosennego Turnieju 

Piłki Siatkowej o Puchar Starosty Aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zorganizować w dniu 19 czerwca  

2021 r. na terenie kompleksu boisk sportowych Orlik przy Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim VII Wiosennego Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar Starosty 

Aleksandrowskiego i przeznaczyć na ten cel 3.000 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu w dziale 926 rozdział 92605 §4210 na zakup pucharów i pamiątkowych 

medali dla uczestników turnieju oraz artykułów spożywczych przeznaczonych  

na zorganizowanie pikniku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zorganizować w dniu 19 czerwca 2021 r. na terenie kompleksu 

boisk sportowych Orlik przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

VII Wiosennego Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar Starosty Aleksandrowskiego  

i przeznaczyć na ten cel 3.000 zł zabezpieczone w budżecie powiatu w dziale 926 rozdział 

92605 §4210 na zakup pucharów i pamiątkowych medali dla uczestników turnieju oraz 

artykułów spożywczych przeznaczonych na zorganizowanie pikniku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

10 czerwca 2021 r. znak: PS.425.1.1.2021 w sprawie zorganizowania VII Wiosennego 

Turnieju Piłki Siatkowej o Puchar Starosty Aleksandrowskiego, stanowi załącznik  

do protokołu. 
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Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z otrzymaniem informacji o zmianie wysokości dotacji 

oraz bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 27.642,96 zł w tym: 

1) dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo rozdział 01005 §2110 – zwiększenie o kwotę 4.760,00 zł  

z przeznaczeniem na prace geodezyjno-urządzeniowe na potrzeby rolnictwa. Zwiększenia 

dokonano na podstawie  decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, 

2) dz. 801 Oświata i wychowanie rozdz. 80153 §2110 – zwiększenie o kwotę 20.253,96 zł  

z przeznaczeniem na udzielenie jednostkom samorządu terytorialnego dotacji celowej na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz 

na sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, materiałów edukacyjnych lub materiałów 

ćwiczeniowych w przypadku szkół prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne – zgodnie z postanowieniami art. 55 ust. 3 

oraz art. 114 ust. 2 pkt 3, ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu zadań 

oświatowych – rezerwa celowa cz.83, poz.26 ustawy budżetowej na 2021 r. Przyznana 

kwota stanowi 66,46% faktycznego zapotrzebowania jednostki. Zwiększenia dokonano na 

podstawie  decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, 

3) dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85203 §2110 – zwiększenie o kwotę 2.629,00 zł  

z przeznaczeniem na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, stosownie do art.51c ust.5 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 

społecznej, w związku z działaniem 3.2 wynikającym z Programu kompleksowego 

wsparcia rodzin „Za życiem”. Zwiększenia dokonano na podstawie  decyzji Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego. 

Po dokonaniu zmian planowane dochody budżetu wyniosą 76.467.516,74 zł. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 27.642,96 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych dotacji. Pozostałych zmian 

dokonano poprzez uwzględnienie wniosków związanych z przesunięciami w planach 

finansowych jednostek umożliwiając w ten sposób bieżące funkcjonowanie. Wnioski zostały 

złożone przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim  

i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Odolionie. Po dokonaniu zmian planowane 

wydatki budżetu wyniosą 76.467.516,74 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet powiatu 

koniecznym jest dokonanie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 dostosowując ją do wielkości wynikających  

z dokonanych zmian w budżecie. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej 6 października 2016 r. z Fundacją  

im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Nieszawie”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt aneksu do umowy zawartej  

6 października 2016 r. z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Nieszawie”. 

Aneks dotyczy wprowadzenia aktualnej kwoty dotacji na 2021 rok dla Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Nieszawie w wysokości 624.721 zł. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

6 października 2016 r. z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Nieszawie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej 6 października 2016 r.  

z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach o powierzeniu realizacji zadania 

publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Nieszawie”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

11 czerwca 2021 r. znak: PI.072.4.2.2021 wraz z projektem aneksu do umowy zawartej  

6 października 2016 r. z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

o powierzeniu realizacji zadania publicznego pod nazwą: „Prowadzenie Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Nieszawie”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na „Przebudowę 

kotłowni olejowej na gazową. Instalacja gazowa wraz z odcinkiem po działce  

i instalacje technologiczne kotłowni gazowej Q=622kW, w przyziemiu budynku przy 

ulicy Przedmiejskiej w miejscowości Raciążek.” – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wszczęcie postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji 

na „Przebudowę kotłowni olejowej na gazową. Instalacja gazowa wraz z odcinkiem  

po działce i instalacje technologiczne kotłowni gazowej Q=622kW, w przyziemiu budynku 

przy ulicy Przedmiejskiej w miejscowości Raciążek.”. 

Wartość zamówienia wynosi 599.240,97 zł brutto. Kryteria wyboru oferty: całkowita cena 

oferty brutto 60%, okres gwarancji i rękojmi na roboty budowlane 40%. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzenia negocjacji na „Przebudowę kotłowni olejowej na gazową. Instalacja gazowa 

wraz z odcinkiem po działce i instalacje technologiczne kotłowni gazowej Q=622kW,  

w przyziemiu budynku przy ulicy Przedmiejskiej w miejscowości Raciążek.”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie podstawowym bez przeprowadzenia negocjacji na „Przebudowę 

kotłowni olejowej na gazową. Instalacja gazowa wraz z odcinkiem po działce i instalacje 

technologiczne kotłowni gazowej Q=622kW, w przyziemiu budynku przy ulicy Przedmiejskiej 

w miejscowości Raciążek.”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 11 czerwca  

2021 r. znak: Rz.272.5.1.2021 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 7 czerwca 2021 r. o wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez 

przeprowadzenia negocjacji na „Przebudowę kotłowni olejowej na gazową. Instalacja gazowa 

wraz z odcinkiem po działce i instalacje technologiczne kotłowni gazowej Q=622kW,  

w przyziemiu budynku przy ulicy Przedmiejskiej w miejscowości Raciążek.”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. Żądanie  wyjaśnienia nieprawidłowości przy wydawaniu pozwolenia na budowę 

(przebudowę) drogi gminnej w miejscowości Kuczkowo, Zakrzewo (działki nr 99, 

38/3, 36/1, 170/2, 29/3), gmina Zakrzewo, obręb Kuczkowo – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.14. Żądanie  wyjaśnienia 

nieprawidłowości przy wydawaniu pozwolenia na budowę (przebudowę) drogi gminnej  

w miejscowości Kuczkowo, Zakrzewo (działki nr 99, 38/3, 36/1, 170/2, 29/3), gmina 

Zakrzewo, obręb Kuczkowo. 
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Żądanie to wpłynęło równocześnie do Starosty, Zarządu Powiatu i Rady Powiatu. 

Zakwalifikowane zostało jako skarga na działalność starosty i zarządu powiatu i rozpatrywane 

będzie przez Radę Powiatu. 

Sprawa dotyczy przebudowy drogi gminnej w miejscowości Kuczkowo, gmina Zakrzewo. 

Dotyczy to postępowania toczącego się w 2003 roku. Pani B.S. zarzuca, że nie dopełniliśmy 

obowiązku i nie prosiliśmy Wójta Gminy Zakrzewo o przedłożenie oświadczenia  

o posiadanym prawie do dysponowania nieruchomością, gruntem pod drogę, na cele 

budowlane. Zgodnie z obowiązującymi w 2003 roku przepisami postępowanie było 

prawidłowo przeprowadzone, co potwierdził Wojewoda Kujawsko – Pomorski i Główny 

Inspektor Nadzoru Budowlanego. Pani B.S. ponawia swoje zarzuty, nie wnosząc nowych 

dowodów do sprawy. Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa przedstawiła 

wyjaśnienia w tej sprawie. Co do uchwały nr 35/2003 Zarządu Powiatu z dnia 20 marca 

 2003 r., podjęta została na wniosek Wójta Gminy Zakrzewo. Zgodnie z ustawą o drogach 

powiatowych, zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy 

po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. Stąd opinia Zarządu Powiatu wyrażona  

w formie uchwały. Wyjaśnienia w tej sprawie przedłożył Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z żądaniem  pani B.S.  

o wyjaśnienie nieprawidłowości przy wydawaniu przez Starostę Aleksandrowskiego w dniu 

21 marca 2003 r. pozwolenia na budowę (przebudowę) drogi gminnej w miejscowości 

Kuczkowo, Zakrzewo, działki nr 99, 38/3, 36/1, 170/2, 29/3, gmina Zakrzewo, obręb 

Kuczkowo i podjęciu przez Zarząd Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim uchwały  

nr 35/2003 z dnia 20 marca 2003 r. w sprawie opinii o zaliczeniu dróg do kategorii dróg 

gminnych, proponuję przyjąć wyjaśnienia złożone przez Naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa oraz Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w przedmiotowej sprawie.  Zarówno Wojewoda Kujawsko – Pomorski, jak i Główny 

Inspektor Nadzoru Budowlanego, a także Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie nie 

dopatrzyli się nieprawidłowości w wydanej decyzji Starosty Aleksandrowskiego z dnia  

21 marca 2003 r. znak: BI/Bb/7351/85/03, które skutkowałyby koniecznością stwierdzenia jej 

nieważności. Natomiast uchwała nr 35/2003 Zarząd Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie opinii o zaliczeniu dróg do kategorii dróg gminnych podjęta została na wniosek 

Wójta Gminy Zakrzewo, na podstawie ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 

publicznych. Jednocześnie, proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu stwierdza, że 

zgodnie z ustawą z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego  

(t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 735) organem właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań 

lub działalności zarządu powiatu oraz starosty jest rada powiatu. Zatem właściwym organem 

do rozpatrzenia przedmiotowej skargi jest Rada Powiatu Aleksandrowskiego, do której 

żądanie pani B.S. również zostało skierowane. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z żądaniem  pani B.S. o wyjaśnienie nieprawidłowości przy 

wydawaniu przez Starostę Aleksandrowskiego w dniu 21 marca 2003 r. pozwolenia  

na budowę (przebudowę) drogi gminnej w miejscowości Kuczkowo, Zakrzewo, działki  
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nr 99, 38/3, 36/1, 170/2, 29/3, gmina Zakrzewo, obręb Kuczkowo i podjęciu przez Zarząd 

Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim uchwały nr 35/2003 z dnia 20 marca 2003 r.  

w sprawie opinii o zaliczeniu dróg do kategorii dróg gminnych oraz przyjął wyjaśnienia 

złożone przez Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa oraz Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w przedmiotowej sprawie.  

Zarówno Wojewoda Kujawsko – Pomorski, jak i Główny Inspektor Nadzoru Budowlanego, a 

także Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie nie dopatrzyli się nieprawidłowości  

w wydanej decyzji Starosty Aleksandrowskiego z dnia 21 marca 2003 r. znak: 

BI/Bb/7351/85/03, które skutkowałyby koniecznością stwierdzenia jej nieważności. Natomiast 

uchwała nr 35/2003 Zarząd Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie opinii  

o zaliczeniu dróg do kategorii dróg gminnych podjęta została na wniosek Wójta Gminy 

Zakrzewo, na podstawie ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu stwierdził, że zgodnie z ustawą z dnia 14 czerwca 1960 r. 

Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 735) organem właściwym 

do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności zarządu powiatu oraz starosty jest 

rada powiatu. Zatem właściwym organem do rozpatrzenia przedmiotowej skargi jest Rada 

Powiatu Aleksandrowskiego, do której żądanie pani B.S. również zostało skierowane. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Żądanie  pani B.S. z dnia 17 maja 2021 r. wyjaśnienia nieprawidłowości przy wydawaniu 

pozwolenia na budowę (przebudowę) drogi gminnej w miejscowości Kuczkowo, Zakrzewo 

(działki nr 99, 38/3, 36/1, 170/2, 29/3), gmina Zakrzewo, obręb Kuczkowo oraz pismo 

Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 10 czerwca 2021 r. znak: 

AB.6749.18.2021 oraz pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 11 czerwca 2021 r. znak: DUDiM.070.14.2021, stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania środków 

finansowych w wysokości 299.880,00 zł celem wniesienia przez Powiat 

Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim 

Sp. z o.o. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.15. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 299.880,00 zł celem wniesienia 

przez Powiat Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. 

Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. podjęło uchwałę nr 4/2021 dnia 14 czerwca 2021 r. w sprawie nałożenia 

dopłaty na Wspólnika w wysokości 299.880 zł, stanowiące 5,88% wartości posiadanych 

udziałów. W budżecie powiatu na 2021 rok zaplanowane są środki finansowe  

z przeznaczeniem na dopłaty w spółkach prawa handlowego. 
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Dopłatę należy przekazać na rachunek bankowy spółki do 28 czerwca 2021 r. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie przekazania 

środków finansowych w wysokości 299.880,00 zł celem wniesienia przez Powiat 

Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 

299.880,00 zł celem wniesienia przez Powiat Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 14 czerwca 2021 r. znak: PS.0232.12.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przekazania środków finansowych w wysokości 

299.880,00 zł celem wniesienia przez Powiat Aleksandrowski dopłaty na rzecz Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:49. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


